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Hovedpunkt fra de lokale partene
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Stasjoner/knutepunkt: 
 Jernbanedirektoratet må bidra til byutvikling ved å frigi arealer. 
 Stavanger stasjon og Paradis er ikke omtalt i NTP eller Jernbanesektorens handlingsprogram, 

og må prioriteres. 

Dobbeltsporet 
 Dobbeltsporet Skeiane-Nærbø var omtalt i statens opprinnelige utspill til reforhandlet avtale, 

men er nå tatt ut. Det er omtalt i gjeldende NTP, og i jernbanesektorens handlingsprogram. 
 Kapasitetsgrensen mellom Nærbø og Ganddal er nådd (iflg. byutredningen del 2), og den 

betydelige biltrafikken fra Jæren til avtaleområdet bidrar negativt til 0-vekstmålet.
 En «driftsmodell» for langsiktig utvikling mellom Stavanger-Nærbø må på plass, da den er 

nødvendig for å drøfte effektivt driftstilbud og evt. nye stasjoner på et senere tidspunkt

Nødvendig plangrunnlag innen 2021
 Nødvendig plangrunnlag (strategiplan/kommunedelplan/utredninger) må foreligge innen 2021, 

for mulig prioritering i NTP 2022-2034
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